



Licence No./ No. de permis: FE-195

The United Hebrew Memorial Chapel of Hamilton

operating as / l'exploitation de

The United Hebrew Memorial Chapel of Hamilton

28 Ewen Road

Hamilton, ON L8S3C4

David Fraser Morden

Person in charge of day-to-day operations /
Personne responsable des opérations journalières

is licensed under the *Funeral, Burial and Cremation Services Act, 2002* and subject to the limitations thereof /
est enregistré(e) en vertu de la *Loi de 2002, sur les services funéraires et les services d'enterrement et de
cremation*, et soumis en cela à ses restrictions

Funeral Establishment Operator - Class 1
Exploitant d'établissement funéraire de catégorie 1

This licence is valid to and including the 31st day of December, 2020
Le présent permis est valide jusqu' et compris 31e jour de décembre 2020
Dated at Toronto / Fait à Toronto: 1 st of January, 2020

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Carolyn Smith", is written over a horizontal line.

Registrar, *Funeral, Burial and Cremation Services Act, 2002*
Registrateur, *Loi de 2002, sur les services funéraires et les services d'enterrement et de cremation*



In accordance with ss. 117 (1) and (2) of Ontario Regulation 30/11 of the *Funeral, Burial and Cremation Services Act, 2002*, every operator shall display the operator's licence or a copy of the operator's licence in a place that is near the main entrance to any office, building or dedicated space maintained by the operator in which the public may enter into a contract for the purchase of licensed supplies and services with the operator. The licence must be clearly visible to persons attending at the premises. If the operator enters into contracts through a website, the operator shall ensure that the operator's licence number and a description of the type of licence are conspicuously displayed on the website.

En conformité avec les paragraphes 117(1) et (2) du Règlement de l'Ontario 30/11 pris en application de la *Loi de 2002 sur les services funéraires et les services d'enterrement et de crémation*, chaque exploitant doit afficher son permis d'exploitant à un emplacement situé près de l'entrée principale de bureau, de bâtiment ou de l'espace réservé qu'il entretient et où il conclut des contrats d'achat de fournitures et de services autorisés avec le public. Le permis doit être à un endroit où les personnes se trouvant sur les lieux peuvent facilement le lire. Si l'exploitant conclut des contrats par l'entremise d'un site Web, il doit s'assurer que son numéro de permis d'exploitant et la description du type de permis soient affichés dans un endroit bien en vue du site Web.